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یکپارچه سازی بستر پرداخت های 
الکترونیکی شهرداری

معاون مالی و اقتصادی شهرداری کرج گفت: 
یکپارچه سازی بستر پرداخت ها در کنار آثارهای 
مثبت برای شهروندان و شهرداری، منجر به جمع 
که  ناپذیری خواهد شد  داده های خدشه  آوری 
بستر برنامه ریزی و هدایت منابع مالی در آینده 
را فراهم می آورد. علی سلطانی مقدم در چهارمین 
جلسه کارگروه شیوه های نوین تامین منابع مالی و 
درآمدهای جدید شهرداری کرج با اعلام این مطلب 
افزود: شهرداری کرج در راستای اجرا و پیاده سازی 
بستر پرداخت الکترونیک یکپارچه با چند شرکت 
که  پیشنهاد  بهترین  و  شده  مذاکره  وارد   PsP
منفعت شهروندان و شهرداری را بیشتر تامین کند 
انتخاب خواهد شد. سلطانی مقدم عنوان کرد: 
یکپارچه کردن روند پرداخت های الکترونیکی در 
بحث درآمد شهرداری و همچنین دکه ها و غرفه 
ها و سیستم ناوگان حمل و نقل عمومی به منظور 
صورت  ها  پرداخت  وضعیت  بهتر  ساماندهی 
خواهد گرفت. وی افزود: از چند شرکت مختلف  
psp دعوت به عمل می آید که پیشنهادات خود 
را برای پیاده سازی این روند یکپارچه ارائه دهند و 
بعد از بررسی این پیشنهادات و با رعایت صرف و 
صلاح، هر کدام که انتفاع بیشتری برای ساکنین 
شود.  می  انتخاب  داشت،  شهرداری  و  کرجی 
افزود:  کرج  شهرداری  اقتصادی  و  مالی  معاون 
یکپارچه سازی بستر پرداخت ها در کنار انتفاع، 
ناپذیری  های خدشه  داده  آوری  به جمع  منجر 
خواهد شد که بستر برنامه ریزی و هدایت منابع 
این  ادامه  در  آورد.  می  فراهم  را  آینده  در  مالی 
مختلف  بندهای  شدن  اجرایی  مورد  در  جلسه 
قانون درآمد پایدار در بودجه سال ۱۴۰۳ بحث شد. 
از جمله اجرای سامانه بارانه برای دریافت عوارض 
خودروهای باری که به عنوان یک الزام در بخش 
درآمد پایدار بودجه سال آینده لحاظ خواهد شد. 
همچنین گزارشی در مورد ۱۲ پروژه مشارکتی جدید 
از طرف سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های 
مردمی شهرداری کرج ارائه شد.  از دیگر مصوبات 
این جلسه مقرر شد سازمان مشارکت ها پیگیر این 
باشد که مناطق و سازمان های دیگر شهرداری نیز 
پروژه های مشارکتی خود را به این سازمان اعلام 
کنند تا در بودجه سال ۱۴۰۳ لحاظ شود. در پایان 
انجام شده  اقدامات  از  گزارش مبسوطی  جلسه 
سازمان فاوا در چندماه اخیر در خصوص طراحی 
و اجرای پلتفرم تامین مالی جمعی توسط رییس 
سازمان ارائه و الزام به اجرایی شدن این پلتفرم 
مصوب و مورد تاکید اعضا قرار گرفت. شایان ذکر 
است کارگروه شیوه های نوین تامین منابع مالی 
پیشنهاد  با  کرج  شهرداری  جدید  درآمدهای  و 
اعضای  شورای شهر و پیگیری شهردار کرج و به 
همت معاون مالی و اقتصادی در اواخر آبان ماه 

تشکیل شد.

عملیات اجرایی فاز بخار نیروگاه 
علی آباد کتول آغاز می شود

عامل  مدیر  با  گلستان  استاندار  جلسه  در 
شرکت توانیر و با حضور مدیر عامل هلدینگ 
عامل  مدیر  و  بنیاد مستضعفان  انرژی  و  برق 
تولید نیرگاه آذرخش مقرر شد، عملیات اجرایی 
بخش بخار نیروگاه برق علی آباد کتول آغاز می 
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  شود.به 
گلستان ، در جلسه دکتر علی محمد زنگانه با 
مهندس آرش کردی مصوب گردید از محل اوراق 
اسناد خزانه اسلامی به میزان ۱5۰ میلیارد تومان 
و همچنین 6۰ میلیارد تومان به صورت نقدینگی 
یابد. تخصیص  گلستان  نیروگاه  بخار  فاز  به 

استاندار گلستان همچنین از تامین نقدینگی لازم 
گنبدکاووس  شهرستان  در  هوتن  نیروگاه  برای 
خبر داد و افزود: این نیروگاه ۴ مگا واتی با هدف 
تامین برق مردم این منطقه ساخته خواهد شد و 
امیدواریم در پیک تابستانی ۱۴۰۳ مردم با کمبود 
و قطعی برق مواجه نشوند.لازم به ذکر است 
مهندس کردی دستورات لازم را برای تخصیص 
پیمانکاران،  معوق  مطالبات  جهت  نقدینگی 
برق  نیروگاه  کنندگان  تامین  و  تولیدکنندگان 
گلستان صادر کرد.به گفته استاندار گلستان راه 
اندازی فاز بخار نیروگاه برق علی آباد کتول میزان 
تولید برق را در گلستان ۱5۰۰ مگاوات افزایش 
می دهد و سرمایه گذاری ۲۰ همتی در این پروژه 
گلستان را در تامین برق برای پروژه های بزرگ 

صنعتی و اقتصادی بی نیاز خواهد کرد.

قرارگاه رصد و پایش تامین آب 
شرب تابستان 1403 در آبفای 

استان اصفهان تشکیل شد

قرارگاه رصد و پایش تامین آب شرب تابستان 
۱۴۰۳ با حضور مدیر عامل، جمعی از اعضای 
آبفای  مدیران  از  تعدادی  و  معاونین  شورای 

استان اصفهان تشکیل شد.
این قرارگاه با توجه به کاهش نزولات آسمانی و 
عدم تحقق پیش بینی های سازمان هواشناسی 
با  و  جدید  آبی  سال  های  بارش  خصوص  در 
مهندسی  شرکت  مدیرعامل  تاکید  به  عنایت 
برای  لازم  آمادگی  راستای  در  و  کشور  آبفای 
تامین آب کلیه شهرها و روستاها در تابستان 
شد. تشکیل  اصفهان  استان  آبفای  در   ۱۴۰۳ 

مدیر عامل آبفای استان اصفهان در این نشست 
به لزوم تهیه یک برنامه جامع مدیریت مصرف 
برای  آب  بهینه  سازی مصرف  فرهنگ  لزوم  و 
هر شهرستان متناسب با شرایط و نوع کاربری 
های پر مصرف اشاره و بر اطلاع رسانی عمومی 
در خصوص کم بارشی وپیش بینی راه کارهای 
در  مردم  به  رسانی  اطلاع  جهت  در  مناسب 
 کمیته های تخصصی ذیل این قرارگاه تاکید کرد.
حسین اکبریان همچنین به تشکیل کمیته های 
رصد و پایش در شهرستان های استان اشاره 
و افزود: اقدامات اجرایی و فنی از قبیل مانور 
به  آبرسانی  شبکه  رینگهای  اجرای  و  شیرآلات 
آمادگی  ایجاد  تقویت فشار در شبکه،  منظور 
در اکیپ های عملیاتی قبل از آغاز فصل گرما 
و اخطار به مشترکین پر مصرف، در دستور کار 
این شرکت به منظور تامین آب شرب پایدار در 

سراسر استان در تابستان پیش رو قرار دارد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان:
تقویت بخش دولتی راهکاری 
برای کمک به بیماران خاص و 

صعب العلاج 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان با تأکید 
بر تمرکز نظام سلامت در غربالگری سلامت، 
گفت: تقویت بخش دولتی راهکاری برای کمک 

به بیماران خاص و صعب العلاج است.
به گزارش گیل وبدا، دکتر محمدتقی آشوبی 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان عصر امروز 
استانی صندوق  کارگروه  نشست  هفتمین  در 
در  گیلان  صعب العلاج  و  خاص  بیماری های 
تقدم  بر  تأکید  با  ریاست  اجلاس حوزه  سالن 
اصلی  تمرکز  کرد:  اظهار  درمان،  بر  بهداشت 
نظام سلامت استان گیلان باید در جهت افزایش 

بهداشت عمومی و غربالگری سلامت باشد.
وی با بیان اینکه باید  در گیلان به گونه ای 
صندوق های  راه اندازی  به  نیازی  تا  کرد  عمل 
بیماری ها  از  بسیاری  افزود:  نباشد،  حمایتی 
کم،  بسیار  هزینه ای  با  و  درست  شناسایی  با 
قابل درمان هستند در حالیکه در صورت غفلت، 
تحمیل  این هزینه ها در بخش درمان به بیمار و 

دولت، بسیار زیاد خواهد بود.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی گیلان با تأکید 
بر اینکه در پذیرش بیمار صعب العلاج و خاص 
کار گرفت، گفت:  به  را  تمام تلاش خود  باید 
باید با تمرکز روی بهداشت و تقویت بخش های 

درمانی، بار بیماری را بر مردم کم کرد.
دکتر آشوبی، تقویت زیرساخت های درمان را 
ضروری دانست و افزود: تنها راه چاره ی کمک 
به بیماران صعب العلاج و خاص، تقویت بخش 
دولتی است و در این راستا با جدیت پیگیر تأمین 
دستگاه های پیشرفته تصویربرداری و پیشرفته 
هستیم. وی با اشاره به هزینه های گزاف درمان 
بیماران خاص و صعب العلاج و تلاش همه جانبه 
در رفع نیازهای بیماران در بخش دولتی، افزود: 
در  بخش سلامت  در  را  بیت المال  منابع  باید 
جهت تقویت بخش دولتی سوق داد تا مردم در 
فرایند دریافت خدمات سلامت ناچارا به بخش 

غیردولتی نیازمند نباشند.

معاون توسعه مدیریت و منابع اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی در مراسم 
تجلیل از مقام مادر اظهار کرد: بانوان ایران اسلامی 
با الگو گرفتن از حضرت زهرا سلام الله علیها هر جا 
که حضور داشته باشند، مسئولیت های خود را با 

اخلاص و جدیت انجام می دهند.
ارسلان شکری، یکی از ویژگی های بارز حضرت 
و  همسر  به  کامل  توجه  را  علیها  الله  سلام  زهرا 
فرزندانش عنوان کرد و افزود: رفتار و کردار ایشان 
در خانه، دانشگاه اخلاق است و هر کسی از ایشان 
و  صمیمی  محیطی  به  را  اش  خانه  بگیرد،  درس 
آرامش بخش برای همسر و فرزندانش تبدیل خواهد 
کرد. شکری با بیان اینکه آینده هر کشوری با دستان 
جوانان متخصص و متعهد آن جامعه ساخته می 
برای  بتواند  که  نسلی  تربیت  کرد:  تصریح  شود، 
کشورمان افتخار آفریده و تاریخ ساز باشد، برعهده 
بانوان این مرز و بوم است. معاون توسعه مدیریت 
و منابع اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
آذربایجان شرقی با قدردانی از زحمات بانوان شاغل 
خداقوت    ابلاغ  و  تقدیرات  اهدای  با  کل  اداره  در 
علیزاده مدیرکل محترم راهداری و حمل و نقل جاده 

ای استان آذربایجان شرقی از بانوان قدردانی کرد.
تعمیر اساسی 5۰ دستگاه ماشین آلات سنگین در 

راهداری آذربایجان شرقی
معاون توسعه مدیریت و منابع اداره کل راهداری 
و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی همچنین 
گفت: اداره ماشین آلات این اداره کل، 5۰ دستگاه 
دستگاه  شامل ۳5  راهداری  سنگین  آلات  ماشین 
ماشین آلات استان آذربایجان شرقی و ۱5 دستگاه 
ماشین آلات استان های گیلان، زنجان، آذربایجان 

غربی و اردبیل را بازسازی اساسی کرده است.
سازمان  ویژه  بازرس  بازدید  در  شکری،  ارسلان 
راهداری از اداره ماشین آلات این اداره کل با اشاره 
به تعمیر اساسی 5۰دستگاه ماشین آلات سنگین، 
افزود: اگر این ماشین آلات در بیرون از این مجموعه 
تعمیر می شد، هزینه آن بسیار بیشتر از هزینه تمام 

شده در داخل مجموعه بود.
وی با اشاره به بازسازی صفر تا ۱۰۰ نمک پاش های 
مورد استفاده اداره در کارگاه های اداره ماشین آلات 
گفت: هم اکنون دو دستگاه نمک پاش استان ایلام 
در این کارگاه در حال تعمیر اساسی و بازسازی است 
که هر کدام با هزینه بسیار پایین ۱۰۰ میلیون تومانی 

بازسازی شده و به چرخه خدمت باز می گردند.

شکری همچنین از اضافه شدن ۱5 دستگاه ماشین 
آلات سنگین به مجموعه ماشین آلات راهداری اداره 
کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی 
در دو سال گذشته خبر داد و گفت: این ماشین 
آلات از برندهای محبوب دنیا بوده و کیفیت بالای 
محصول و کارایی خوب آن در خرید مد نظر بوده 
کل  اداره  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون  است. 

راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی در 
ادامه این بازدید از طراحی و ساخت سیستم هوشمند 
کنترل سوخت در این اداره کل خبر داد و افزود: این 
کلیه  برخط سوخت گیری  امکان مدیریت  سیستم 
رهگیری سوخت مصرف  و  کل  اداره  آلات  ماشین 
شده را فراهم کرده و هرگونه هدر رفت سوخت را غیر 

ممکن می سازد.

با حضور معاون توسعه مدیریت و منابع اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی انجام شد؛

تجلیل از مقام زن در اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: به مناسبت سالروز میلاد با سعادت ام ابیها حضرت فاطمه زهرا سلام الله علیها، از بانوان شاغل در اداره کل 

راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی تجلیل شد.

تربیت نسلی 
که بتواند برای 

کشورمان 
افتخار آفریده 

و تاریخ ساز 
باشد، برعهده 

بانوان این مرز و 
بوم است

وزیر آموزش و پرورش:

رییس دانشگاه علوم پزشکی شیراز خواستار شد
لزوم آمادگی در برابر تهدیدات زیستی شیمیایی و سایبری دشمنان ایران

رییس دانشگاه علوم پزشکی شیراز گفت: امروزه دشمن سلطه گر با تمام ابزارهای نوین جنگ ترکیبی در حال حمله های سایبری، 
زیستی و شیمیایی به ایران اسلامی است که این مساله آمادگی ما را می طلبد. سید وحید حسینی در پایان اولین روز از همایش 
ملی تخصصی »پدافند غیرعامل در نظام سلامت« که به میزبانی دانشگاه علوم پزشکی شیراز با حضور معاون سازمان پدافند 
غیرعامل کشور، رئیس کمیته پدافند غیرعامل وزارت بهداشت و رئیس سازمان اورژانس کشور، مدیران و رؤسای مراکز درمانی و 
بیمارستان های کلان منطقه پنج کشور و رؤسای دانشگاه های علوم پزشکی شیراز، بوشهر، یاسوج و هرمزگان برگزار شد بیان کرد: 
وجود خوی سلطه در برخی قدرت های دنیا ضرورت آمادگی ما را گوشزد می کند. رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز خاطرنشان 
کرد: به برکت خون شهدای انقلاب و دفاع مقدس، رهبری حکیمانه امام راحل و رهبر فرزانه انقلاب و به لطف دین اسلام که دین 
حق طلبی و مبارزه با استکبار و نظام سلطه است امروز و پس از گذشت چند دهه از انقلاب شکوهمند اسلامی ایران کشورمان در 
شرایطی قرار گرفته که دشمن خود را در حالت پدافندی مطلق می بیند. سید وحید حسینی افزود: استفاده از تمام شیوه های جنگ 
علیه ایران اسلامی که با نام جنگ هیبریدی شناخته می شود تمام آن چیزی است که امروز دشمن در برابر ما به کار گرفته و آمادگی ما 
را به خصوص در برابر حمله های سایبری، شیمیایی و میکروبی و حتی زیستی می طلبد. حسینی با بیان اینکه مراکز علمی و دانشگاهی ما در این آوردگاه وظیفه 

دارند به انتشار مطالب علمی و توجه به پژوهش در حوزه پدافند غیرعامل اقدام کنند افزود: مراکز دانشگاهی حوزه سلامت وظیفه سنگین تری را برعهده دارند.
وی بیان کرد: اکنون ماهیت استکباری دشمن بر مردم مشخص شده و همه دستگاه ها وظیفه دارند با وحدت و اقتدار در این خصوص همت کنند و توسعه اهداف 

پدافند غیرعامل در تمام بخش های مردمی و دولتی و دانشگاهی به خصوص علوم پزشکی مورد توجه قرار گیرد.
مدیرکل پدافند غیرعامل استانداری فارس نیز با بیان اینکه مقابله با شیوه های پیچیده دشمن در آسیب رسانی به کشور مستلزم ارائه راهکارها دقیق و حساب شده 
است گفت: امروزه دشمن به مدد رشد علمی و فناوری به شیوه های جدید دست زده که آمادگی متقابل ما و استفاده از ظرفیت نخبگان کشوری، دانش مدیران و 

پارک های علم و فناوری و شرکت های دانش بنیان را در خصوص پدافند غیرعامل و مصون سازی کشور می طلبد.
محمد جباریان استفاده دشمن از ابزارهایی چون ترور و ابزار رسانه، ایجاد تفرقه و اختلاف قومی مذهبی در کشور و ناامن جلوه دادن جامعه یا خدشه وارد کردن 
به امنیت را از جمله تاکتیک های دشمن در جنگ نرم دانست. مهدی فرجی کوجردی کارشناس مسؤول هماهنگی و دبیر کمیته پدافند غیر عامل دانشگاه علوم 
پزشکی شیراز دیگر سخنران این مراسم بود که به ارائه مقاله ای در این خصوص پرداخت. این همایش ملی به مدت دو روز در سالن سعدی مجتمع فرهنگی آموزشی 

ولایت دانشگاه علوم پزشکی شیراز با سخنرانی مقامات مختلف کشوری و استانی برگزارشد.

معاون استاندار البرز:
توان علمی، پشتوانه قدرت کشور است

معاون استاندار البرز گفت: باید نواقص سیستم آموزشی کشور را با تعامل و همفکری برطرف کنیم چون آینده کشور در گرو آموزش 
و پرورش صحیح و بروز به دانش آموزان است.

مرتضی ولی پوری  در افتتاحیه مراسم کنفرانس ملی فیزیک در مرکز تربیت مربی کرج ضمن گرامیداشت یادو خاطره ۲۳ 
دانش آموزی که در حادثه اخیر کرمان به شهادت رسیدند، اظهار کرد: این دانش آموزان به چه گناهی به درجه شهادت نائل 
شدند؟ از آنجایی که دشمنان از پنجه به پنجه شدن با رزمندگان ما عاجز هستند دست به برخورد با مردم بی دفاع و مظلوم 
می زند. وی با اشاره به اینکه امروز به همه پیشکسوتانی که قرار است درباره علم مهم فیزیک تبادل اطلاعات کنند، ادای احترام 
می کنیم، ابراز کرد: پشتوانه قدرت هر کشور توان علمی آن کشور است و امیدواریم با برگزاری چنین برنامه هایی شاهد رشد 

همه جانبه علوم مختلف در کشور باشیم .
ولی پوری تاکید کرد: هرگونه غفلت در زمینه پیشرفت علمی کشور خسارات جبران ناپذیری به همراه دارد.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز با اشاره به اهمیت رشته فیزیک گفت: نقش انجمن های علمی و گروه های آموزشی 
در پیشرفت این رشته اهمیت زیادی دارد و قطعا با همفکری و تبادل علم، ایران می تواند حرف های جدی در این رشته داشته باشد.

وی گفت: باید توان، علم و حرف های خود را به روز کنیم تا از دنیا عقب نمانیم چون امروزه علم و تکنولوژی با سرعت زیادی در حرکت است که نمونه ای از 
آن هوش مصنوعی است. معاون سیاسی استاندار البرز گفت: باید نواقص سیستم آموزشی کشور را با تعامل و همفکری برطرف کنیم چون آینده کشور در گرو 
آموزش و پرورش صحیح و بروز به دانش آموزان است. در ادامه این جلسه مدیر کل آموزش و پرورش البرز گفت:  کنفرانس فیزیکی که البرز میزبان آن شده 

در ادامه کنفرانس هایی که هر سال به میزبانی استان های مختلف در کشور برگزار می شود.
علی حجرگشت توضیح داد: در این کنفرانس میزبان تمام دبیران کشور هستیم که برنامه ریزی برای برگزاری آن از سال گذشته انجام شده است.

وی افزود: حدود 5۷ مقاله به دبیرخانه این کنفرانس ملی ارسال شده که ۴۲ مورد از آنها به مرحله داوری رسید.
حجرگشت اضافه کرد: ۹ مقاله در این کنفرانس به صورت حضوری ارائه می شود و علاوه بر این شاهد ارایه پوستر ۱۲ مقاله هم خواهیم بود.

مدیرکل آموزش و پرورش البرز توضیح داد: در این کنفرانس سه روزه دبیران فیزیک کل کشور مقالاتی ارائه دادند که بخشی از آن به صورت حضوری و بخش 
دیگر به صورت مجازی ارائه می شود. این مسئول اضافه کرد: در اختتامیه این کنفرانس از مقالات برگزیده تقدیر خواهد شد. وی در پایان از درس فیزیک، نحوه 

آموزش فیزیک، بررسی کتاب های فیزیک و آزمایشگاه های فیزیک به عنوان بخشی از محورهای این کنفرانس سه روزه نام برد.

آذربایجان شرقی - ماهان فلاح: در ۹ ماهه سال جاري بالغ بر ۲۲ ميليارد مترمكعب 
گاز طبيعي از طريق تاسيسات و خطوط لوله منطقه ۸ عمليات انتقال گاز منتقل 

شده است.
مدير منطقه ۸ عملیات انتقال گاز با اعلام اين خبر گفت: مقدار گاز انتقالي 
از اين منطقه جهت مصارف خانگي، نيروگاهها، صنايع و صادرات در ۹ ماهه 

سالجاري، بالغ بر ۲۲ ميليارد مترمكعب بوده است.
فيروز خدائي، افزود: در بخش انرژي ماموريت ما اين است كه با انتقال پاك، 
ايمن، پايدار و بهره ور گاز طبيعي رفاه لازم را براي مردم هديه نماييم تا مردم با 

آرامش خاطر به زندگي خود ادامه دهند.
مدير منطقه ۸ عمليات انتقال گاز با ستودن تلاش هاي پرسنل عرصه انتقال، اظهار داشت: در زمستان 
سال گذشته، عليرغم سرماي بي سابقه در سردترين نقطه ايران كه استمرار سرما نيز كم سابقه بود، در 
پرتو تلاش هاي خستگي ناپذير همكاران ساعي، با موفقيت از بحران گاز عبور كرديم و اميدوارم امسال نيز 

همانند سالهاي قبل موفق و سربلند عمل شود.
مدير منطقه ۸ عملیات انتقال گاز  يادآور شد: با در نظر گرفتن افت دما در نيمه دوم سال، تمهيدات 
لازم جهت ارائه خدمات مطلوب و جلوگيري از هدر رفت اين انرژي پاك، در طول شش ماهه نخست سال، 

انجام شده است.

در ارزيابي عملكرد  ۹ ماهه سال جاری اعلام شد؛
۲۲ میلیارد مترمکعب سهم انتقال گاز منطقه ۸ عمليات 

وزیر آموزش و پرورش گفت: دانش آموزان شهید هر کدام قصه 
و دنیایی دارند و روایت این کلاس ۲۳ نفره به همراه معلم شهیده 
یک تکلیف برای ماست.. رضامراد صحرایی در مراسم گرامیداشت 
شهدای دانش آموز حادثه تروریستی گلزار شهدای کرمان، اظهار 
مکتب  می خواهند  خبیث  و  بزدلانه  اقدام  این  با  دشمنان  کرد: 
حاج قاسم را خاموش کنند. وی افزود: تاکید و توقع ما از دانش 
آموزان و همکاران این است که مبادا گول آدرس غلط را بخورند. 
صحرایی با اشاره به اینکه داعش مسئولیت این حادثه خونین و ترور 
ناجوانمردانه را پذیرفته است، تصریح کرد: داعش اساس بازی آمریکا 
و اسرائیل است. وزیر آموزش و پرورش تاکید کرد: همه عصبانیت 
آمریکا و اسرائیل از حاج قاسم سلیمانی برای این است که داعش را 
از بین برد. صحرایی اظهار کرد: سراسر کشور داغدار دانش آموزان 
کرمان است و قاتل ۲۳ دانش آموز ما در جنایت تروریستی کرمان، 
آمریکا و اسرائیل است. وی افزود: هر کسی در هر جایی از این دو 

حمایت کند، دستش به خون دانش آموزان ما آغشته است. وزیر 
آموزش و پرورش با اشاره به اینکه تقاص تک تک خون شهدا گرفته 
این شهدا خاموش شدنی نیست. صحرایی  نور  افزود:  می شود، 
بیان کرد: مردم ایران خود را به قبور این شهدا خواهند رساند و از 
آنها برات خواهند گرفت. وی تصریح کرد: استکبار بداند همانطور که 
نتوانستند نور امام را خاموش کنند این نورها سلسله جنبان همان 
است و خاموش نشدنی هستند. وزیر آموزش و پرورش گفت: ما از 
این راه که راه خوبی هاست دست بر نمی داریم و اگر دست برداریم 
باخته ایم. صحرایی اظهار کرد: اختلاف مایه پسرفت است، ما باید 
یادمان باشد دشمن را خوب بشناسیم. وی با اشاره به اینکه باخت 
در نسل سلیمانی ها راه ندارد، تصریح کرد: ما از رفتن به این راه 
دست نخواهیم کشید. صحرایی با اشاره به ۲۳ نوجوان اسیر دوران 
دفاع مقدس که تسلیم صدام نشدند، تاکید کرد: این ۲۳ نفر را هم 

باید روایت شوند.

وی افزود: این دانش آموزان شهید هر کدام قصه و دنیایی دارند 
و روایت این کلاس ۲۳ نفره به همراه معلم شهیده یک تکلیف برای 
ماست که باید به صورت جدی دنبال کرد. وزیر آموزش و پرورش 
گفت: به فضل الهی سلسله مدارس حاج قاسم را خواهیم ساخت 
تا بر تارک پرافتخار این استان بدرخشند. صحرایی اظهار کرد: نسل 
حاج قاسم را از این ۲۳ نفر تا ۱6 میلیون دانش آموز دیگر پرورش 
خواهیم داد. وی گفت: مکتب حاج قاسم به قله تربیتی ما تبدیل 
شده است، مکتبی که کلیدواژه آن عشق به صلح، آرامش و آسایش 
مردم و عشق به خوبی ها است. صحرایی با اشاره به اقدامات آموزش 
و پرورش در راستای ترویج مکتب حاج قاسم بیان کرد: روح حاج 
قاسم در یکایک مدرسه ها نظاره گر است و پیام حاج قاسم یک صدا 
ایران بود. وی با اشاره به اینکه سیلی دانش آموزان در روز ۱۳ آبان 
بر صورت استکبار فراموش نشدنی بود و همه را حیرت زده کرد. وی 
با اشاره به برگزاری مراسم چهارمین سالگرد شهادت سردار سلیمانی 
در مدارس کشور در ۷ دی ماه بیان کرد: ۷۳۰ مراسم باشکوه برگزار 
شد. وزیر آموزش و پرورش گفت: حاج قاسم امروز نه به ایران و 
شیعیان که به همه آزادگان جهان تعلق دارد و کلاس درس او از 
کرمان آغاز شده اما در کرمان نخواهد ماند. وی افزود: معلم نسل 
سلیمانی فائزه رحیمی و دانش آموزانی است که در این کلاس شهید 
شدند، راه جدیدی باز کردند و اینها نسل ظهور هستند. صحرایی با 
اشاره به ساخت سرود فرزندان حاج قاسم گفت: این سرود انقلابی 
که دانش آموزان در مدرسه ها اجرا کردند نشان داد مکتب حاج 
قاسم در کلاس های درس در همه سلیقه ها جاری و ساری است. 
یاد و خاطره شهدای دانش آموز در  تاکید بر گرامیداشت  با  وی 
مدارس کل کشور افزود: اکنون رفیق شهیدم بر زبان تک تک دانش 
آموزان نشسته و دست گیر تک تک ما خواهد بود. صحرایی با تاکید 
بر اینکه نباید بگذاریم نام و یاد این شهدا فراموش شود، اظهار کرد: 
اگر امروز چشم بصیرت و گوش شنوا داشته باشیم، این شهدا از ما 
می خواهند راه حاج قاسم سلیمانی را ادامه بدهیم. وی با بیان اینکه 
در رسیدگی به وضعیت جانبازان این حادثه تروریستی کوتاهی 
نخواهیم کرد، گفت: همانطور که کرمان تربت خانه کربلا است، 

گلزار شهدای کرمان نیز همانند کربلا شده است.

وایت شود قصه ۲۳ دانش آموز شهید کرمان ر


